
Protokoll fört vid styrelsemöte för POMS-Handikappsykologernas Yrkesförening 
2009-09-04 i Psykologförbundets lokaler, Vasagatan 48,  Stockholm. 
 
Närvarande: 
Kristina Nilsson 
Mattias Eriksson 
Tobias Skog  
Susanne Fejne 
Stefan Lycknert 
Ingalill Tjelander 
Francoise Berglund-Le Beux 
 
§1  
Mötet öppnades av ordförande. 
§2  
Föredragningslistan godkändes. 
Mötet började med praktiska punkter ang. Göteborgskonferensen. 
§3 
Justering av föregående mötesprotokoll: 
Genomgång och justering av föregående protokoll. 
 
§4 Göteborgskonferensen. 
Styrelsen tar kontakt med Lillemor i Göteborg. Vi kommer överens om: 

1. Inledningen. Kristina ska inleda konferensen med en tillbakablick till de tidigare 
konferenserna som hade ett gemensamt tema (5 min.) 
2. Presentation av konferensen och välkommande av föreläsarna. Göteborgarna presenterar det 
pratiska under konferensen.  
Kristina presenterar och välkomnar Mikael Forslund.  Göteborgarna är ansvariga för att 
presentera och välkomna de andra föreläsarna. 
3. Ekonomi. De små utgifter föreläsarna har (ex. taxi) ingår i arvodet. Om det blir extra 
kostnader t.ex. om man köper presenter, mappar mm, och om föreläsarna inte accepterar att 
själva betala små utgifter måste man  skicka faktura och kvitto till Ingalill. 
4. Presenter och avtackning. Kristina köper presenter till arrangörerna i Göteborg och Susanne 
avtackar göteborgarna. Göteborgarna köper presenter och avtackar föreläsarna. 
5. Onsdagskvällen. Styrelsen har anmält sig. 
6. Ändringar ang. gruppseminarierna och ang. sista dagens gemensamma diskussion. Lillemor 
meddelar att sista dagens gemensamma diskussion ströks. Förslaget är att konferensen avslutas 
med lunch kl.12.30.Gruppseminarierna på torsdagen em. står för sig själva. De knyts inte ihop. 
Styrelsens förslag är att summera gruppdiskussionerna och konferensen på fredag under 15 
minuter strax före lunchen. Vi k.ö om att summeringen blir mellan kl.12.30-12.45.  
7. Avslutning. Det kan vara bra att ha en summering för att fånga upp önskemål om nytt tema 
till nästa konferens. 
8. Dokumentation. Styrelsen dokumenterar föredragen.  
Tobias dokumenterar A.C Cederborgs föredrag. 
Mattias dokumenterar  Peter Währborgs, Ingalill och Francoise dokumenterar  Anna Norléns, 
Susanne dokumenterar  Luis  Ramos Ruggieras, Stefan dokumenterar  Åke Pålhamars. 
9. Utvärdering. Mattias skickar utvärderingsmallen till Kristina och Göteborgarna lägger till 
extra punkter om de önskar.  Kristina sammanställer utvärderingen.  
10. Hemsidan. Ett nytt program har skickats och ska läggas ut på hemsidan. 
11. Årsmötet är på onsdagen kl.16.15-17.15. Följande punkter: 
▪  Val av ordförande och sekreterare. 
▪  Verksamhetsberättelsen. Mattias skickar ut den till alla medlemmar. 



▪  Ekonomi/rapport. Ansvarig: Tobias. 
▪ Valberedning. Kristina hör av sig till Gunilla. Det behövs två nya styrelsemedlemmar. 
▪  Avtackning av styrelsemedlemmarna som slutar. 
▪  Årsavgift. 
▪  Namnfrågan. Tobias håller i denna punkt.. 
▪  Övriga frågor: Hedersmedlemmar.  
 

§ 5 Rapporter. Inga   
  
§ 6 Kassörens rapport.  Utgående saldo: 112509 kr. Ingen förändring av medlems avgiften 
       föreslås. 
 
§ 7 Skrivelser. Inga 
 
§ 8  Konferenser. 

Kallelsen till rådskonferensen inför kommande kongress är lördag den 24 oktober i Nacka. 
Kristina kan inte gå. Frågan är om det är endast ordföranden som får gå. Tobias tar upp frågan i 
nättverket. 

 
§ 9 POMS kontakter med andra organisationer. 
Tobias stannar kvar i styrelsen efter årskiftet. Frågan om obligatoriskt medlemskap i 
psykologförbundet tas upp vid nästa styrelse möte. 
 
§10 POMS-bladet och Webb-information. 
Förslaget till den nya hemsidan är både snyggare, luftigare och lätt att hitta  information i. 
Magnus Bjurhammars ersättningen för den nya hemsidan består i att gå på en konferens och ett 
arvode på ca. 4000kr.  
Stefan som är Webbmästaren skickar ny information till Magnus och diskuterar med honom om hur 
det ser ut. Vår domän går ut år 2012. 
Mattias undrar om man kan ha flera funktioner och länkar, ex. registret så att medlemmarna kan 
komma in och en adress för posten. 
Stefan bevakar och rensar länkar. 
Ca. 1000 pers./mån. öppnar hemsidan. 
 
§11 Styrelsens sida. 
Susanne ska skriva nästa sida. 
 
§12 Uppdrag åt POMS-Handikappsykologernas yrkesförening.  

Inga 
 
§13 Övriga frågor. 
− Skollagsremissvar  ang. personer med autismspektrastörning som är normalbegåvade och deras 

rättigheter/tillhörighet till särskolan. Ansvariga för att skriva svaret är Tobias och Ingalill. 
Stefan läser upp K. Grundwalds varma och tacksamma brev till Stefan utifrån Stefans recension 
av hans bok. 

− Namnfrågan ska stå på årsmötetskallelsen. 
§14 Mötet avslutades. 
   
Vid protokollet                                                     Justeras 
 
 
Francoise Berglund-Le Beux                               Kristina Nilsson 



sekreterare                                                            ordförande 
  
 
 
 
   
 
 
 
 
 
   
 
 
 
 
 


